
  Älmhult
Protokoll fört vid medlemsmöte 2024-01-22 på PA 
Restaurang, Älmhult.
Närvarande: 90 medlemmar.

§  1.  Mötets öppnande.
Ordförande Bo Johansson öppnade mötet och hälsade alla medlemmar, kommunstyrelsens 
ordförande Eva Ballovare, poliserna Staffan Käll och Mattias Fager välkomna.

§  2.  Fastställa dagordningen.
Dagordningen fastställdes.

§  3.  Val av justerare.
Till att justera dagens protokoll valdes Ingela och Lennart Holmberg.

§  4.  Nya medlemmar.
5 nya medlemmar har tillkommit i föreningen sedan medlemsmötet den 4/12 2023.
Ulf Johansson, Lisbeth och Jan-Erik Ejneborn, Helen Hyll och Gerd Lagerstedt hälsades 
välkomna i föreningen. Vi är 452 medlemmar i dagsläget.
Marita Flink, medlemsansvarig, informerade om att medlemskapet gäller januari – 
december och att årsavgiften betalas i februari. Medlemskort och betalningsavi kommer 
med PRO-tidningen i februari. De som gick in sista kvartalet 2023 och har betalat in 
avgiften får endast medlemskortet med tidningen.

§  5. Studier.
Vårens aktiviteter 2024.
Boulen har ingen inomhuslokal. Spelar utomhus vid Älmekulla måndagar och torsdagar kl 
14-16, från 1 april, när vädret tillåter.
Bangolf, tisdagar kl 10-12 i Haganässkolans källare. Startar 6 februari. Kostnad:25:-/gång.
Minnesträning onsdagar kl 13-16 i Föreningslokalen, Hantverksgatan 20A. Startar 10 
januari.
Sångkören, onsdagar kl 13:30-15:30. Startar 17 januari. Kontakta sångledare Ingela 
Holmberg om Du är intresserad. 
Kortspel, onsdagar kl 14-16 i ABF-lokalen, Norra Esplanaden 6. Startar 7 februari.

§  6.  Rapporter.
Bowling i Osby. Bosse har kollat upp att det kostar ca 100:- per person/gång.

Trafik. Inget nytt- vintervägar.

KPR. Inget nytt, det stora är nedläggningen av Almgården.

Samorganisationen. Distriktsfinalen i vetartävlingen kommer att hållas i Folkets Hus, 
Älmhult, den 20 maj 2024.

Resekommittén. Resor för 2024 är i stort sett klara, beslut ska tas i samorganisationen.



Förslaget ser ut enl. följande:
En-dagars resa till vingårdar på Österlen 4/6.
Två- dagars resa till Kosta med hyttsill och Vilhelm Moberg, den 20-21/8.
En-dagars resa Åsnen runt, den 12/9.
Julbordsresa i slutet av november.

§  7.  Skrivelser.
Inga skrivelser idag.

§  8.  Övriga frågor.
Inga frågor kom upp.

§  9.  Nästa möte.
Nästa möte är årsmötet den 26/2. 

§ 10.  Avslutning.
Nu var det dags för de inbjudna gästerna kommunstyrelsens ordförande Eva Ballovare och 
poliserna Staffan Käll och Mattias Fager att ta över ordet. Medlemmarna delades upp i två 
grupper, hälften lyssnade på Eva och hälften på Staffan och Martin. Fikapaus med fralla 
intogs  när det var dags för byte och även dragning på lotteriet.

Eva Ballovare tog upp vilka utmaningar och möjligheter kommunen har framöver,2024-
2028. Mer än 200 personer i kommunen kommer att gå i pension under denna perioden. Var 
ska dessa personer hittas? Det behövs mycket folk även inom försvarsmakten och 
kriminalvården framöver. Älmhult behöver öka sin befolkning. Ha bra skolor, bra 
föreningsliv och bra infrastruktur är något för att kunna locka hit fler. Kommunen har även 
iordningsställt vandringsleder vid Möckelnsnäs och Sikarreven. 

 Digitalisering och omställningar, ex som kyld mat. 80 personer har testat i kommunen och 
det verkar gå väldigt bra.

Äldreomsorg, vad påverkar framtidens äldreomsorg? Fler äldre, men friskare längre upp i 
åren. Personer på särskilt boende minskar, de flesta vill bo hemma. Almgården avvecklas 
som särskilt boende och det öppnas upp 20 platser på Nicklagården, blir då en minskning 
med 11 platser. Almgården ska bli en mötesplats för äldre, för att minska ofrivillig 
ensamhet. Blåmesen finns för de med demensdiagnoser. Simon på PA Restaurang har 
anordnat em-träff med fika för äldre. 

Kommunens krisberedskap. Alla kommunanställda är krigsplacerade.
Kommunen jobbar med vad som behövs göras om krisen kommer.

Behövs åtgärder för att förebygga bedrägerier, vad kan kommunen göra?
Trygghetsvandring har genomförts med ÄBO för att uppmärksamma platser som kan 
kännas otrygga.
Brottsförebyggande rådet finns i kommunen där polis och kommun arbetar med det 
brottsförebyggande arbetet.

Kommunpolis Staffan Käll och polis Martin Fager pratade om trygghet – brott – bedrägerier



– trafik. Älmhult har många poliser, 22-23 st, bra service när det gäller Älmhult. 
Trygghetsundersökning varje år för +65 år. Älmhult är generellt sett tryggt, Den grupp som 
är mest otrygg är den yngre. Antalet brott är mycket färre i Älmhult, men våld mellan 
ungdomar ligger högt.

Tänka på när man lämnar sin bostad att ha radion på och låta någon lampa lysa inne i 
bostaden, inte bara i fönstret.
 
Bedrägerier har ökat väldigt mycket. Betala inte i förskott på nätet. Lämna aldrig ut koder 
eller logga in på banken på uppmaning av någon annan.

Trafik. När är det dags att ställa bilen? När vi blir äldre så blir reaktionen långsammare och 
lägre förmåga till uppmärksamhet. Lyssna på den som säger till en att bilkörningen inte 
känns säker.

Medlemmarna hade möjligheter att ställa frågor.

Ordförande Bo Johansson tackade Eva, Staffan och Mattias för en intressant eftermiddag 
och överlämnade en varsin rosenbukett. 

Mötet avslutades.

Vid protokollet

Ann-Kristin Bergman                                        Bo Johansson
Sekreterare                                                         Ordförande

Justeras

Ingela Holmberg                                               Lennart Holmberg


